

## 「基本獎勵計劃」註冊新人獎金

Essential Rewards Enrollment Bonus





首張訂單購買任何 一套高級入門套裝 (100PV)入會

Enroll with any Premium Starter Kits (100PV)



Join Essential Rewards (ER) Loyalty Subscription Program at enrollment





Purchase a 100PV or above Essential Rewards Subscription Order



nd Month 第2個月

## 獎賞 REWARD



新會員可獲得20分基本獎勵 積分(ER Point) 兑換產品 (相等於一瓶價值HK\$250尤加利精油15ml!)

New Member can earn 20 Essential Rewards points for product redemption (Equivalent to a Eucalyptus Radiata Essential Oil 15ml!)



## 推薦人可當月賺取 外\$15美金獎金

(連同「快速起步獎金」及「優質生活獎金」 可於2個月內一共賺取超過\$90美金獎金!)

Enroller can earn additional USD15 cash bonus in that month (Earn more than a total of USD90 cash bonus in 2 months including Fast Start Bonus and Start Living Bonus!)

## 注意Reminders

請持續鼓勵新會員繼續支持基本獎勵計劃!如新會員於第2個月沒有購買基本獎勵訂單,\$15美金獎金會被註銷。

It's important to keep the new members on Essential Rewards Loyalty Subscription Program! If the new members do not process the Essential Rewards subscription order in the 2nd month, the USD15 cash bonus will be forfeited.

